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Komisia regionálneho rozvoja 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

Košice: 10. 4. 2019 
Číslo: 2717/2019/ORRUPZP-13443 
Vybavuje: Ing. Peter Ťapák 

e-mail: Peter.Tapak@vucke.sk  
Telefón: 055/6196 658 

 
 
 

ZÁPISNICA 
zo 7. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 8. 4. 2019 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  
2. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2018 
3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2019 
4. Poskytnutie dotácií nad 3 300 Eur v zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov 

5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien  a 
doplnkov  

6. Návrh VZN KSK o podmienkach poskytovania finančných príspevkov na prevádzku 
poskytovateľom sociálnej služby a na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately  

7. Návrh VZN o zriadení školského internátu a školskej jedálne ako súčastí Hotelovej 
akadémie, Južná trieda 10, Košice 

8. Správa o vyhodnotení ekonomického a funkčného prínosu Terminálu integrovanej osobnej 
prepravy Moldava nad Bodvou, mesto 

9. Zlepšenie implementácie programov na zlepšenie kvality ovzdušia na Slovensku 
posilnením kapacít a kompetencií regionálnych a miestnych orgánov a podporou opatrení v 
oblasti kvality ovzdušia 

10. Rôzne 
11. Záver 

 
 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie Ing. Dušan Tomaško, MBA otvoril rokovanie o 9,15 hod., privítal 
prítomných a skonštatoval, že na rokovaní komisie sú prítomní 14 členovia komisie, čo je 
nadpolovičná väčšina, to znamená, že rokovanie je uznášania schopné.  
Predseda dal návrh na odsúhlasenie programu rokovania podľa zaslanej pozvánky. 
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Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 5/2019:  
Komisia schválila predložený program rokovania. 
 
Hlasovanie č. 1: 
Prítomní: 14  
Za: 14  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu Záverečný účet KSK za rok 2018 podal Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, 
vedúci odboru financií.  
 
Medzičasom došiel ďalší člen komisie (15 prítomných). 
 
Diskusia: Ing. Petro 
Ing. Petro sa pýtal vedúceho odboru financií, či je spokojný s plnením rozpočtu. Ing. Demo 
vysvetlil, že dôvodom nízkeho čerpania bol neskoršie schválený rozpočet.  
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 6/2019:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 15  
Za: 14  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
K materiálu Úprava rozpočtu KSK v roku 2019 podal podrobné informácie Dipl.-Kfm. Ing. 
Michal Demo, vedúci odboru financií. 
 
Došli ďalší 2 členovia komisie (17 prítomných). 
 
Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
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Uznesenie č. 7/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
 
Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 17 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Medzičasom došiel ďalší člen komisie (18 prítomných). 
 
 
K bodu č. 4 

Vyjadrenie:  
Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií uviedol materiál k poskytnutiu dotácie  
nad 3 300 Eur.  
 
Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 8/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie v navrhnutej sume. 
 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 18 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Informáciu o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN podal Dipl.-
Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií.  
 
Diskusia: Ing. Barcal, Ing. Bašták, Ing. Hudák 
Ing. Barcal sa pýtal na spôsob rozhodovania pri schvaľovaní dotácie a či existuje pravidlo 
pridelenia podľa územia. Ing. Bašták poznamenal, že v PSK majú iný systém rozdeľovania. 
Podľa jeho názoru by sa mali vyjadriť k dotáciám aj poslanci a malo by sa to rozdeliť plošne. 
Hlavný kontrolór potvrdil, že tento systém je zastaralý, a pripomínal, že už bola snaha to 
zmeniť, ale dakde sa to zaseklo.  
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
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Uznesenie č. 9/2019:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 18  
Za: 18  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Mgr. Revajová Bujňáková, vedúca referátu pre zariadenia z odboru sociálnych vecí 
informovala, že pripravovaný materiál bol stiahnutý z rokovania zastupiteľstva. 
 
 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
O vyhodnotení prínosu Terminálu integrovanej osobnej prepravy Moldava nad Bodvou 
referoval Ing. Radovan Hužvík z odboru dopravy. 
 
Diskusia: p. Rečka, JUDr. Mgr. Rovinský, Ing. Barcal, Ing. Kravčík, CSc., Ing. Hudák 
P. Rečka sa pýtal na finančné plnenie projektu. JUDr. Mgr. Rovinský porozprával svoje 
skúsenosti z cestovania do Moldavy. Povedal, že celá investícia je hlúposť. Urobiť na slepej 
koľaji terminál je koncepčne zle. Pritom sa zrušili osobné vlaky. Autobusy zastavujú aj na 
starej zastávke, lebo je to bližšie. Ing. Hužvík vysvetlil, že terminál je prestupný 
infraštruktúrny základ a na jeho umiestnenie KSK nemá dosah. Elektrifikácia trate už dávno 
mala byť, plánuje sa až po Zvolen – existencia terminálu je dôvodom, aby ministerstvo sa 
pustilo do elektrifikácie. Ing. Bašták sa pripojil k názoru p. Rovinského, že služby ŽSR sa 
zhoršili – od Plešivca a Rožňavy nie je vlakové spojenie do Košíc. Dr. Rovinský spochybnil 
zmysel elektrifikácie trate, podľa neho to nič nepomôže. Ing. Hužvík vysvetlil, že ministerstvo 
dopravy má v pláne kompletnú elektrifikáciu južnej trate, Košice-Moldava bude prvý úsek. 
Ing. Barcal sa pýtal na merateľné ukazovatele projektu a či sa napĺňajú. Ing. Hužvík uviedol, že 
ukazovatele sa nenapĺňajú, práve to je jeden argument k rokovaniu s ministerstvom dopravy. 
Ing. Kravčík sa pýtal, či sa ÚHK vyjadril k financovaniu projektu. Hlavný kontrolór uviedol, 
že ÚHK sa nemal čo vyjadrovať – nie je to projekt KSK a nie je financovaný z prostriedkov 
KSK. Je to projekt ŽSR. Ing. Kračík sa pýtal, či by nebolo vhodné spracovať nejaký dokument 
k doprave kraja. Ing. Hužvík vysvetlil, že na dokumente k integrovanej doprave Košického 
kraja pracuje firma, ktorá robí aj pre PSK aj pre mesto Košice – celá koncepcia rozvoja 
dopravy má byť spracovaná do konca roka. Ing. Kravčík sa pýtal či bude zverejnený 
dokument, aby sa mohla vyjadriť k tomu aj verejnosť – Ing. Hužvík potvrdil možnosť 
vyjadrenia sa k materiálu. Dr. Rovinský sa pýtal, na čo je dobré posilniť vlakové spojenia, či 
pomôže ak bude premávať 25 párov prázdnych vlakov. Ing. Hužvík vysvetlil, že dopravný 
model bol spracovaný nezávislou inštitúciou aj na základe konzultácií s verejnosťou. 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
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Uznesenie č. 10/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu vyhodnotenie ekonomického a funkčného prínosu TIOP 
Moldava nad Bodvou  prerokovať a zobrať na vedomie v súlade so znením návrhu na 
uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 18 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 
 
Uznesenie č. 11/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu požiadať predsedu, aby rokoval s Ministerstvom dopravy 
a výstavby SR o témach v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 18 
Za: 18 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 7 

Vyjadrenie:  
O návrhu VZN o zriadení školského internátu pri Hotelovej akadémie podala podrobné 
informácie Dr. Franková z odboru školstva. 
 
Diskusia: p. Rečka, Ing. Hudák, JUDr. Mgr. Rovinský 
P. Rečka sa pýtal prečo sa teraz zaraďuje internát do siete zariadení, veď škola už dávno má 
jedáleň aj ubytovňu. Dr. Franková vysvetlila, že KSK na škole neeviduje internát ani jedáleň - 
ubytovacie kapacity aj reštaurácia sa využívali len na podnikateľské aktivity. V súčasnosti je 
väčší záujem o štúdium aj z väčších vzdialeností, pritom záujem o ubytovanie v hoteli sa znížil, 
preto sa škola rozhodla využiť potenciál na internát. JUDr. Mgr. Rovinský sa pýtal, aký to 
bude mať vplyv na duálne vzdelávanie. Dr. Franková uviedla, že na to by vedel odpovedať 
pedagogický zamestnanec. 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 12/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 18 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
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K bodu č. 9 

Vyjadrenie:  
O pripravovanom projekte na zlepšenie kvality ovzdušia na Slovensku informoval Ing. Oliver 
Kovács, vedúci referátu územného plánovania a životného prostredia.  
 
Diskusia: Mgr. Biľová, JUDr. Mgr. Rovinský 
Mgr. Biľová informovala, že aj PSK sa zúčastňuje na projekte, je to dobré pre samosprávne 
kraje, ale sú tam aj riziká a niektoré veci nie sú jasné – napr. náplň práce zamestnanca 
a kompetencie VÚC. Ing. Kovács uviedol, že sa pripravuje novela zákona, ktorý bude 
upravovať kompetencie. Ale budeme mať informácie o stave ovzdušia a bude možné tlačiť na 
štátnu správu na riešenie konkrétnych problémov v kraji. JUDr. Mgr. Rovinský sa pýtal ako to 
pomôže regionálnemu rozvoju. Ing. Kovács odpovedal – budeme mať čistejšie životné 
prostredie. 
 
Počas diskusie 1 člen komisie odišiel, a ďalší člen došiel (18 prítomných). 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 13/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 18 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Ing. Mgr. Ihnát informoval komisiu o uznesení zastupiteľstva obce Kecerovce a Boliarov 
ohľadom výrubu stromov pri ceste – žiadajú o pokračovanie vo výrube, čo bolo zastavené na 
základe iniciatívy p Rovinského. JUDr. Mgr. Rovinský vysvetlil, že chceli tam vyrúbať iné 
stromy, než boli v žiadosti. V rozhodnutí vydanom OÚ ŽP boli uvedené náletové kroviny a nie 
stromy za jarkom. 
 
Ing. Kravčík, CSc. upozornil na výrub pri Hornáde od Trebejova po Ružín a kritizoval, že na 
úrovni kraja nie je koncept ako chrániť a zveľaďovať životné prostredie a rozptýlenú zeleň. 
 
JUDr. Mgr. Rovinský navrhol uznesenie na ochranu zelene. 
Ing. Bašták uviedol, že sú úseky, kde pri ceste sú vyschnuté ovocné stromy – tie treba vyrúbať 
a zasadiť nové. P. Rovinský povedal, že bolo by dobré nakúpiť Správe ciest mechanizmy 
a prijať zamestnancov na údržbu prícestnej zelene. 
 
Počas diskusie odišiel jeden člen komisie (17 prítomných). 
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Uznesenie č. 14/2019:  
Komisia regionálneho rozvoja žiada vedenie Košického samosprávneho kraja, aby prijalo 
opatrenia na ochranu prícestnej zelene, zelene popri vodných tokov a rozptýlenej zelene na 
území Košického kraja 
 
Hlasovanie č. 10: 
Prítomní: 17 
Za: 17  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 11 
Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predseda komisie poďakoval prítomným za účasť 
a o 11.05 hod. ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 

 
V Košiciach dňa 10. 4. 2019 
Zapísal Ing. Valéria Rácz 
 
 
 

 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Dušan Tomaško, MBA  

predseda komisie 
 


